

## Jens Wilhelm

Mitglied des Vorstands,  
Union Asset Management Holding AG



Jens Wilhelm ist seit 2008 Mitglied des Vorstands der Union Asset Management Holding AG. Als Chief Investment Officer verantwortet er das Portfoliomanagement und das Immobilienfondsgeschäft. Darüber hinaus ist Herr Wilhelm seit 2014 Mitglied im Präsidium des Deutschen Aktieninstituts. Zum 1. März 2016 wurde er in die Regierungskommission Deutscher Corporate Governance Kodex berufen.

Herr Wilhelm kam 2002 als Leiter des Aktienfondsmanagements zu Union Investment. Im selben Jahr übernahm er als einer der Hauptverantwortlichen die Geschäftsführung der Union Investment Privatfonds GmbH für das gesamte Wertpapier-Portfoliomanagement.

Seine berufliche Laufbahn begann 1994 im Fondsmanagement des Deutschen Investment Trust, wo er 1997 die Leitung des europäischen Aktienteams übernahm. Im Jahr 2000 erfolgte die Ernennung zum Leiter des gesamten Aktienfondsmanagements sowie zum Co-Chief Investment Officer Equities. 2001 wurde Herr Wilhelm zum Geschäftsführer der Dresdner Asset Management ernannt. Nach seiner Ausbildung zum Bankkaufmann studierte Herr Wilhelm Betriebswirtschaftslehre an der Universität zu Köln sowie in Paris und New York.

## Jens Wilhelm

Member of the Executive Board,  
Union Asset Management Holding AG



Jens Wilhelm has been a member of the Executive Board of Union Asset Management Holding AG since 2008. As Chief Investment Officer, he is responsible for portfolio management and the real-estate funds business. Since May 2014, Jens has also been a member of the Executive Committee of the German Equities Institute (Deutsches Aktieninstitut). On 1 March 2016, he was appointed to the German Corporate Governance Code Government Commission.

Jens joined Union Investment in 2002 as head of equity fund management. In the same year he obtained a leading position at the Board of Managing Directors of Union Investment Privatfonds GmbH, being responsible for its entire portfolio management.

Jens began his professional career in 1994, working as a fund manager at the German Investment Trust before taking over as head of the European equities team in 1997. In 2000, he became head of the entire equity fund management and was appointed Co-Chief Investment Officer Equities. In 2001, he was appointed executive director of Dresdner Asset Management. After completing a traineeship in banking, Jens studied business administration at Cologne University, as well as in Paris and in New York.